
 

VERSLAG 
Verslag ouderraad 

Basisschool De Sportschool Gentbrugge 

Datum | tijd 20/05/2019 20u  

Aanwezig 

Aanwezig: Tineke, Dominiek, Freekje, Eva , Delfien, Davinia, Seba, Anilya, Steven  

Verontschuldigd: Elke, Sacha, Ilse, Wim,  Evert 

Schoolteam: Anita, Juf Daphne, Sarah (STIBO), Juf Sandy 

Voorzitter: Tineke en Dominiek 

Notulist: Dominiek 

Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Verslag vorig overleg werd goedgekeurd, staat op de website en werd verspreid via Questi. 

 

Financieel 

 Financieel overzocht werd toegelicht door de penningmeester (Sébastien) 

 Kidsfuif heeft  €185 opgebracht 

 Opbrengst van sportbal was nog niet gekend en zal later gecommuniceerd worden 



 

Agendapunten 

1. Mededelingen uit de werkgroepen 

 

Werkgroep Mededelingen  Actiepunten naar volgende vergadering 

Werkgroep Communicatie   

- Freekje 

- Ellen 

De folder van de ouderraad werd opgesteld, nagezien en verspreid 

via Questi. 

 

Een bedankingsbon werd voorzien voor de afscheidnemende leden 

van de ouderraad: Lode, Jutta en Steven. Steven zal de bon van Jutta 

persoonlijk afgeven. 

 

De data van de ouderraden werden op de online kalender 

aangevuld. 

 

 

 

Anita: De vraag kwam om naast de data, ook de uren 

van de ouderraad op de online kalender te plaatsen 

 

 

 

 

Werkgroep MOS 

- Eva 

- Freekje 

 

De aannemer heeft een offerte gestuurd, begin juli beginnen de 

werken. Om de veiligheid van de schoolkinderen te garanderen 

zulen de klas van Juf Ellen en STIBO lokaal superhelden niet kunnen 

gebruikt kunnen worden. 

 

Door de werken zal tijdens de zomermaanden de ingang van de 

peutertuin gebruikt worden voor de toegang tot STIBO. 

Freekje/Eva: blijven opvolgen van GRAS project 

opdat intenties niet zonder vervolg blijven. 

 

 

 

 

Dit zal verder gecommuniceerd worden naar de 

ouders door Sarah van STIBO 



 

 

Een aanvraag voor subsidie vergroeningsproject is ingediend. 

 

Een deel van de dienbladen zijn terecht via de brouwer.  

 

##vermelden we dat er niet meer met de huidige brouwer zal 

worden samengewerkt worden? 

 

De voorbereidingen voor de zomerbar lopen. 

- De “Wijk-aan-zet” subsidie van Stad Gent werd 

goedgekeurd 

- Ook het dossier “Artiest zoekt feestneus” is goedgekeurd 

- Drankkaarten kunnen afgedrukt worden op school 

- Frigo kan terug gevuld worden met de leerlingen van juf 

Ruth 

 

De houtopslag op de speelplaats moet in de gaten worden 

gehouden. Het zeil dient ten alle tijde over het hout te liggen om 

mogelijke kromming door vocht tegen te gaan  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sarah: vraagt na voor hulp van STIBO (## in ruil 

voor deel van de opbrengst?) 

 

Eva/Freekje: Oproep voor helpende handen op de 

zomerbar 

 

 

In de gaten houden dat het hout bedekt blijft (alle 

MOS-leden) 

 

 

 

 

Schoolteam geeft door aan Anita rond welke thema’s 

iedereen wenst te werken begin volgend schooljaar 

(september) 



Werkgroep Mobiliteit 

- Freekje 

- Steven 

Een oproep voor nieuwe leden is verspreid via Questi. Tot nu weinig 

reactie.  

 

Een herinneringsbrief werd opgestuurd voor de werken in de straat. 

@Tineke: weet jij over wat dit precies gaat? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Een fietsenstalling zal geinstalleerd worden op het grasperk naast de 

ingang van de Sportschool. 

Freekje: maakt oproep om te verspreiden via Questi 

voor nieuwe leden 

 

Vraag wordt opnieuw gesteld aan het nieuw 

gemeentebestuur door Steven  

 

 

 

 

Anita: zal herinnering aan reglementering toevoegen 

aan nieuwsbrief Sportschool voor Pasen (enkel mag 

staan waar de witte lijntjes staan) 

 

 

 

 

 

WG Mobiliteit doet nog de inname openbare weg voor 

de fietsenstalling.check fietsenstalling op het grasperk 

: fietsambassade 



Werkgroep Schoolontbijt 

 

- Tinneke 

- Elke  

  

Werkgroep Wijnactie    

Werkgroep Kidsfuif 

- Delfien 

- Tinneke 

- Ilse 

-   

Werkgroep Sportbal 

- Elke 

De opbrengst van het Sportbal zal nog gecommuniceerd worden.  

 

Er was volk tekort bij de opbouw en afbraak van het sportbal. Een 

duidelijkere afspraak in verband met het op-en afbreken van de 

zonsverduistering is een punt om mee te nemen naar de volgende 

editie.   

Communiceren van de opbrengst van het sportbal. 

 

Werkgroep QUIZ Voorbereidingen lopen vlot. De brouwer is in orde en de bestelling 

van de provincie in orde. 

 

Werkgroep IT 

- Wim 

Analya stelde zich kandidaat om de werkgroep IT te vervoegen .   

Werkgroep Kriebelteam 

Tineke 

 

Het kriebelteam wordt verdergezet. Er zullen oproepen verspreid 

worden voor helpende handen. We zijn nu met vier, maar nooit met 

vier tegelijk. Alleen Tineke kan in principe altijd, maar 1 persoon is 

te weinig om het zoekwerk effciënt uit te voeren.  

Oproep verbreden naar grootouderfeest 

Werkgroep Bibliotheek 

Seba 

Nieuwe boeken zijn aangekocht voor 130 euro (waarvan 30 euro 

eigen middelen via niet teruggebrachte boeken op het einde van het 

schooljaar). 

 

Ook deze werkgroep kan vers bloed gebruiken. 

 

 

 

 

Oproep voor helpende handen 



 

Andere    

 

2. Mededelingen vanuit school 

 

Dominus: kunstenaars uit London (project van stad gent) om dominoblokken in de porre. De vraag werd gesteld om een domino-traject 

door de school te doen. Het is op een zaterdag en zoeken vrijwilligers om te komen helpen de domino stenen (ytong) op te zetten (21 

september). Dit is in het kader van festival van de architectuur. 

 

Data van alle activiteiten doorgeven:  

 

3. Mededelingen vanuit de Schoolraad 

 

Volgende schoolraad is in mei. 

 

- Wijziging van intern schoolreglement (stedelijk schoolregelement) 

- Verduidelijking inschrijvingsprocedure 

- Inschrijven anderstaligen in peuter 

- Goedkeuring in juni, we kunnen input geven ivm bepaalde items (schoolraad) 

 

4. Varia 

 

Topic Vraag Actiepunten volgende vergadering 

Gezamenlijke 

activiteit/etentje/drankje 

Een etentje ligt vast na de eerste OR van het nieuwe schooljaar 

(maandag 26 augustus) 

Delfien volgt op 

Buitenkeukentjes Kleuters Er zijn meer kookpotten nodig voor de buitenkeukentjes van de 

kleuters. Ook houten lepels zijn leuk. 

Eva doet oproep via Questi voor 

kookpotten  

evaluatie wisselend De evaluatie zal gebeuren tijdens de eerste OR van het nieuwe Iedereen geeft tegen volgende vergadering 



voorzitterschap schoolhaar (maandag 26 augustus) feedback over systeem van wisselend 

voorzitterschap 

grootouderfeest Hoe wordt het verder georganiseerd? De capaciteit van de turnzaal 

is te klein om al de grootouders te ontvangen. Een mogelijke 

oplossing zou een maximum aantal grootouders per kind toe te 

laten. Nu is het al max 6. (owv plusgrootouders). Eventueel aantal 

nog verminderen? 

Anita bekijkt verder binnen de werkgroep 

wat mogelijk is  

   

Hout Opslag speelplaats 

(Seba) 

Hout is ondertussen verplaatst onder het afdak. Het kan daar 

voorlopig droog blijven liggen.   

Hoelang kan dit daar blijven liggen, 

Anita? 

 

Verloren voorwerpen Dezelfde actie als vorig jaar, waarbij de verloren voorwerpen nog 

eens worden aangeboden, zal worden georganiseerd.  

Anita vraagt aan Sarah om te 

communiceren over verloren spullen van 

de kidsfuif  

 

Data van 

 

- Ontbijt (13/10) 

- Quiz (13/6) 

- Sportbal  (25/4) 

- Kidsfuif (14/3) 

- Zomerbar (26/6) 

- Ouderraad (op maandag om 20u; 6 vergaderingen met die in augustus erbij) 

1. 26/08/2019 

2. 14/10/2019 

3. 09/12/2019 

4. 27/01/2020 



5. 16/03/2020 

6. 25/05/2020 

 

 

 

 

 

Volgende vergadering 

Maandag 26 augustus om 18u30 

Voorzitters : Sébastien & Davinia  

 

Contacteer ouderraad@desportschool.net bij vragen of opmerkingen 

 

 

 

 

 

mailto:ouderraad@desportschool.net

